



Protokoll styremøte Våg Fotballklubb

Sted: Klubbhuset Karuss

Møte nr. 5-2025

Dato: 12.6.2025

Kl.: 19:30

Til stede:

Fra styret: Joachim Nygaard (JN), Helene Heggheim (HH), Arne Paulsen (AP), Merete Kvavik Kristensen (MKK), Nina Tveit (NT), Michael Andersen (MA), Kjetil Andresen (KA), Vidar Borgen (VB).

Fra administrasjonen: Daglig Leder, Kathrine Stava (KS).

Agenda:

1. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra møte 10. april ble godkjent.

2. Status – administrasjon og utvalg (KS +)

- Generell status
 - Administrasjonen i godt driv, ting går bra med de ansatte.
 - Litt sykefravær, men det går i riktig retning.
 - God trivsel i gruppa.
- Akademiet (redegjørelse fra Sportslig leder via KS)
 - Antall deltakere har falt siden høsten 2024
 - Sterk konkurranse fra Matta-akademiet
 - Vi ønsker å relansere til høsten med hensikt å øke rekruttering
 - Styret vurderer tilbudet (middag, egen trener osv.) som svært godt
 - Vi kjører en offensiv markedsføringskampanje gjennom sommeren (facebook, lagskon-toer, Spond, Hoopit osv.).
 - Hvis vi klarer å øke antall deltakere, så vil vi se på muligheten for å gjøre endringer i hvordan vi styrer akademiet.
- Arrangementskomiteen
 - Ny komite på plass; Rune Boel, Nina Tveit, Kjetil Andresen, Anders Hansson, Selmat Inayat, Marit Kristine Varen Børufsen.
 - Solid referat fra første møte – vi ser positivt på den nye komiteen!
- Kiosk
 - Godt arbeid i kiosken – Takk til Nina som leder dette. Styret gir OK til at det kan deles ut gratis kaffe til trenere, dommere og frivillige under kamper.
- High Five
 - Vi kjører: Ungdomsdag lørdag og barnedag søndag
 - Vi fortsetter med bonger
 - Kampoppsett er viktig, og må ut minst en uke før turneringsstart

3. Støttemidler (HH, NT, KS)

- Oversikt og status
 - Vi ønsker et møte med Cultiva – HH og KS tar initiativ.

- Vi har fått innvilget 211k i støtte til femtermål/3'er-baner fra Norges Idrettsforbund.
 - Vi har fått innvilget 150k i gave fra Søgne og Greipstad sparebank til HighFive.
 - Vi har fått innvilget 150k fra Sparebankstiftelsen til prosjekter.
 - Vi har fått innvilget 315k fra NIF – ekstrainsats.
 - Vi har fått innvilget 10k fra NFF for prosjekt Gåfotball.
 - Vågsbygd Misjonskirke hjalp oss med oppussing av speilsalen.
 - Vi har fått innvilget 30k fra Cultiva Express til universell skilting.
- Takk til alle som støtter oss – dette er utrolig viktig for klubben og for vårt arbeid med barn og unge!

4. Sponsorer (AP, VB, JN, KS)

- Hovedpunkter siden sist:
 - Vi har hatt et veldig positivt møte med Søgne og Greipstad Sparebank – vi skal prates igjen over sommeren.
 - Sparebanken Norge er kontaktet, men ønsket ikke møte før til høsten.
 - Positivt møte med Hennig Olsen – vi følger opp.
 - Vi har hatt et flott møte med Blivakker, og overlevert innrammet bilde av A-laget.
 - Grødums Auto sponser Vågbilen med EU kontroll, dekkskift og 10k i året, samt rabatter på service.
 - Sponsormøte flyttet fra mai til august.

5. Sak på G2010 (HH + +)

- Informasjon
 - Foreldremøte med administrasjon, lagledelse, styre og foreldre. Sak løst på en ryddig måte til slutt. Takk til Mentor med flere som har gjort et godt stykke arbeid.
- Vi ønsker å sette ned retningslinjer fra klubb
 - «Fair-play» utenfor banen

6. Økonomi (MKK, KS)

- Rutiner, hvordan jobber vi og hvem gjør hva, info til alle
 - Geir Åge Nomeland fører regnskapet ut 2025 vederlagsfritt – klubben takker for dette
 - Nomeland ber om at de sparte pengene går til A-lag og jentefotball.
 - MKK er økonomiansvarlig i styret
 - Kathrine gjør økonomiarbeid i administrasjonen
- Oppdatering – hvordan ligger vi an?
 - Vi har hatt en god økonomisk start på året, mye pga. spart regnskapsutgifter
 - MKK gjennomgår regnskap til nå i år. Ingen spesielle ting å bemerke.
 - Samarbeid MKK / GÅN / KS fungerer bra.

7. Ny hall på Karuss (AP, VB, JN)

- Status
 - Vi vurderer muligheter, alt fra det enkle (fotball - 7er hall type «telt»), til det større (flerbruks og 9er/11er hall)
 - Styret har en diskusjon på hvilken retning man ønsker å gå, og man er enige om å forsøke å få til et større prosjekt.
 - For å få dette til søker vi midler til forprosjekt.
 - Vi innser at dette tar mer tid enn å sette opp en rask hall, men klubben er stor, og mange kull har 30-40-50-60 + spillere, noe som gjør at hvis hallen skal ha en verdi for innendørs trening, så er vi nødt til å ha størrelse
 - Vi har kontaktet nøkkelpersoner i både politikk og idretten
 - En flerbruksløsning gjør at vi lager det til et prosjekt som tjener flere enn kun oss selv, og det gjør det enklere å søke støtte mange steder. Vi kontakter nærliggende idrettslag som kan være interesserte i et samarbeid.

8. Overgrep i idretten (VB, KS)

- Klubben fortsetter sitt fokus for å forebygge dette
- Politiattester
 - Et godt stykke arbeid er gjort av RDV, vi er snart i mål
- Allmøte på klubbhus med Inger Lise Andersen: «Nullvisjonen mot vold og seksuelle overgrep mot barn og unge».
- Retningslinjer – arbeid med barn
 - Retningslinjer utarbeides, og styret gir mandat til at disse kjøres via Sportslig Utvalg, og så publiseres.

9. Møter med sportslig utvalg (AP, KS, VB)

- Belastende situasjon for mange trenere, mange store kull
- Møte 5.juni med sportslig utvalg, styret og administrasjon
- Plan fremover
 - Styret er støttende til forslag fra SU, noen få justeringer må foretas, men i realiteten går vi videre med forslaget

10. IFO (KS, MKK)

- Innvilget støtte på 1,2 mill! Vi fikk skryt for søknaden vi hadde skrevet som var «spot on»
- KS forteller om plan videre og ny prisingsmodell
- 1 dag gratis, inkludert en egen jentedag
- Viktig å reklamere godt gjennom sommeren (KS/RDV)

11. Handlingsplan – damelag 2026 (VB)

- Styret har utfordret til at vi ønsker å få på plass et damelag igjen så raskt som mulig
- VB informerer om 3 alternativer som er utarbeidet av SU jenter
 - I saken har vi mange ønsker, men det er vanskelig å komme til mål raskt, og samtidig på en bra måte. Utfordringen er mangel på spillere, samt at våre eldste jentespillere fremdeles er i yngste laget til å spille seniorfotball.
 - Styret støtter satsning økonomisk.
 - VB informerer SU jenter om styrets preferanse på vei videre, men vi ønsker oppfølgingsmøter med nøkkelpersoner innen SU + Sportslig Leder for å bli enige.

12. Dommere (HH)

- Kan vi begynne med klubbdommere enda tidligere enn G/J12
 - Vi har mange dommere, og det gjøres et utrolig godt stykke arbeid.
 - Vi spiller ballen videre til dommeransvarlig i klubben (HH)

13. Ansatte (VB)

- Styret gir VB mandat til å foreta ordinære lønnsjusteringer 2025.

Neste styremøte settes til 21.august kl 19:30 på klubbhuset.